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4) Да се подобри храната 
за добитъка, като се въве
де култивирането на подхо
дящите фуражни култури. 
5) Да се построятъ неколко 
модерни обори, една свинар-
ница, овчарница и пр , за да 
се пропагандира нагледно 
сръдъ населението въ какви 
хигиенически помещения 
трЪба да се отглежда въоб
ще добитъкътъ 6) Да сеуч-
редятъ скотовъдни коопера
тивни д-ва въ окръга за по
добрението добитъка, храна
та и засилване производство
то му, модерни работилници 
и за преработване разни 
консерви отъ животинско 
произхождение, напр. сире-
нарница , кашерджийница, 
калбасница и пр. 7) Частната 
инциатива въ духа на дъй-
ностьта за подобрението ско-
товъдството въ окржга ши
роко да се поощрява отъ окр. 
съвътъ и общинитЪ; 8) Въ 
центъра на окръга окръж 
съвътъ периодически да ус-
троява локални конкурси и 
изложби по скотовъдството, 
на тия изложби слъдъ като 
стопаните имъ бъдатъ въз-
награждавани да се извърш
ва и продажба на добитъкъ. 
9) Понеже се чувствува го-
лъма нужда за подобряване 
на свинската раса, която се 
намира още въ полудиво със
тояние въ камчийската доли
на и балкана, следва, щото 
въ тоя край да се действу
ва по-енергично и навремен
но съ раздаването на насе
лението големи количест
ва расови нерези при усло
вие, щото всички негодни не
рези да се скопяватъ и, за 
да може да се успее въ то
ва дело, непременно въ под
ходящите центрове на тоя 
край да се откриятъ отъ дър
жавата и окръга модерни сви-
нарници, които да бъдатъ 
разсадници въ това направ
ление. 

За подобрение скотовъд
ството требва да се начер-
тае строго опрЪделенъ планъ, 
по който безотклонно редъ 
години да се прилагатъ мер
ките за постигане цельта. 

За да се запазятъ ското
въдците отъ кражба на до
битъка, да се издаде по-
строгъ законъ. Широко съ
действие съ материални сред

ства отъ Б. Н. и Земледел. 
банки на всички сдружения и 
имащите за цель подобре
нието на скотовъдството, 
държавата и общините да 
даватъ на оказаните сдру
жения най-голЪмото съдей
ствие за очистване на ме
стата, пасбищата, ливадите 
и мерите. Специалните кре
дити, които ежегодно се пред-
виждатъ въ общин, бюджети 
за ветеринарни цели: подър
жане ветеринар, лечебници, 
участъкови фелд амбулатор
ии за борба противъ епизо-
отите и др. да се внасятъ 
отъ общините редовно въ 
окр. каса и тия суми да се 
изразходватъ споредъ нуж
дата по указание на окр 
вет. л-рь. Въ случай че отъ 
тия суми има остатъци въ 
края на финан. година да 
останатъ въ окр. каса, вънъ 
отъ редовния бюджетъ, като 
фондъ за ветер. цели. 

Решение 20: 
Разрешаване отпускъ на 

окр. с-къ Недю Вълевъ. 
СъвЪтътъ разрЪшава на 

окр. с-къ Недю Вълевъ от
пускъ за 22 того по важни 
домашни причини. 

Решение 21: 
Допълнение на решението 

№ 13 заплащане пътни и 
дневни пари на комисията 
по изучаване въпроса за ни-
ше земледелско училище. 

Съветътъ реши: на чле
новете на комисията, избра
на съ решение 13, протоколъ 
6, за отиването имъ въ окр. 
стопанство и до казармата 
тамъ да се платятъ пътни и 
дневни пари, съгл. закона 
за чиновниците. 

Председательтъ съобщи, 
че на дневенъ редъ за ут
решното заседание съ пос
тавени следните въпроси: 1) 
разискване по доклада на 
окр. ветер. лекарь; 2) изслуш
ване изложението на окръж. 
лекарь; 3) 1-во четение бюд-
жето-проекта на окръга за 
1920—21 год. 4) 1-во четене 
бюджето-проекта на водо
снабдителното бюро за 1920 
—21 г. 5) разглеждане пис
мото № 1751 на Българ. Зем
леделско Д-во и 6) доклада 

на прошетарната комисия. 
(Заседан. се закри въ 8*12 

ч. вечерьта). 

Протоколъ № 8. 
(22 V. 1920 г.) 

Открито отъ председателя 
въ 3 ч. сл. пл. 

Протокола отъ миналото 
засъдание се прочете, прие и 
подписа безъ изменение. 

Решение 22: 
Разискване по доклада на 

окр. ветер лекарь. 
Председательтъ съобщи, че 

на дневенъ редъ е пристъп
ване къмъ разисквания по 
доклада на окр. ветер. ле
карь и вземание съотвътни 
решения по него. 

Д. Шиковь: Да се дебатира 
при разискванията по бюдж. 

П. Яневъ: Да се дебатира 
сега, защото по неуяснените 
въпроси искаме уяснение отъ 
г. лекаря. 

Гласувано, прие се: да 
се дебатира сега по изложе
нието на окр. ветер. лекарь. 

П. Яневъ: Въ много места 
и общинските власти съ ви 
новни за развиване болести
те по добитъка въ окръга, 
понеже не съблюдаватъ из
пълнението нарежданията на 
закона за санитарно-ветери-
нарната полиция. За израж
дането на добитъка г. ле-
рарьтъ требваше да ни да
де по-пространни осветления 
и да препоръча ефикасни 
мерки, които да станатъ до
стояние на широката маса, а 
не да останатъ само тукъ 
между насъ. 

Д. Шиковъ: Вземаните ре
шения по скотовъдството въ 
окръга съ оставали гамо по
желания. Констатирайки, че 
нащиятъ скотовъдецъ е на-
задничавъ, би следвало да 
се прибегне до по-ефикасни 
мерки, които ще го заста-
вятъ не само да подобри ско: 
товъдството си, но да бъде 
полезенъ и за околните си. 
Процентътъ на биците, кои
то би требвало да имаме, не 
е малъкъ, а онова, което 
имаме налице, далечъ не от
говаря на нуждата. У народа 
липсва съзнанието, че, за да 
има добъръ бикъ, требва той 
да бъде добре гледанъ и 
храненъ. По причина на ма-
локултурностьта си населе
нието гледа съ лошо око на 
общото. На мнение съмъ да 
се направятъ общински обо
ри въ центровете на общи
ните, дето зимно време би
ците да се събиратъ и хра-
нятъ, иначе скотовъдството 
ще изпадне въ по-плачевно 

положение. Да решимъ: да се 
препоръча на общините да 
предвиждатъ кредити за та
кива обори и да се вмени въ 
дългъ на Пост. Комисия да 
следи за изпълнението на то
ва. Противъ епидемиите да 
решимъ: да замолимъ цен
тралната власть да прокара 
строги законодателни мерки 
по отношение стопаните, ко
ито не съобщаватъ на над
лежната власть за болния 
добитъкъ, и къмъ кметства
та, които не взематъ свое
временно мерки за ограни
чение болестьта. 

Юр. Ивановъ: Каза ни се, 
че причините за опадака на 
скотовъдството съ: войната и 
невежеството на населението. 
Вместо съ хвърчащи листо
ве, каквито съ пращани, 
трЪба съ живото слово да се 
въздействува върху съзнани
ето на масата за нейното 
издигане. 

Поддържамъ: органите на 
санитарно-ветеринар. власть 
чрезъ живото слово и бесе
ди да въздествуватъ върху 
съзнанието на населението и 
да се взематъ строги мерки. 
Въ бюджетите на общините 
се вписватъ кредити за на
правата на обори за биците, 
но абсолютно нищо не е на
правено. 

П. Яневъ: Ако искаме, да 
направимъ нещо, требва да 
бъдемъ щедри и предлагамъ: 
въ бюджета на окръга да се 
впишатъ по-големи кредити 
за пропаганда. 

Окр. ветер. л-рь: Най-важ
ните причини за израждане 
добитъка съ: намаляването 
на мерите, липсата на. фу-
ражъ, непоследователность-
та въ продължение известна 
раса мъжки разплодници. 
На мнение съмъ да се избе
ре една комисия, която да изу
чи какви мерки требва,да 
се взематъ за подобрение ско
товъдството въ окръга. 

Ю. Ивановъ: Ами не е ли 
подобре да секупятъ и кра
ви отъ чиста искърска порода 
и по този начинъ да се избегне 
ходението чакъ тамъ да се 
търсятъ бици? 

Окр. ветер. п-рь: Не можемъ 
да заставимъ кметствата да 
купятъ чистокръвни бици, 
а камо ли и крави. Държа
вата създаде законъ за по
добрение скотовъдството, въ 
който се вмъкна чл. 19. Значи, 
главното перо е задължение
то на общините да вписватъ 
2% отъ редовните си приходи 
за скотовъдния фондъ, обаче, 
общините немарятъ и досега 
почти нигде нема действи
телни фондове, а оставатъ 

само вписани въ бюджета. 
Въ него е прокарано дър
жавата [да о т п у щ а 10% 
отъ беглика, но финансовото 
м-во не отпуска тези суми. 
За отделяне места отъ ме
рите за скотовъденъ фондъ, 
съгл. закона отъ 1917 г., зем
ледел. катедра се зае, но 
срещна спънки и отъ общи
ните, и отъ самото населе
ние. 

Друга причина за израж
дане дабитъка съ недобрите 
и нехигиенич. обори Съ пер
сонала, който имамъ, малко 
може да се направи за по
добрение на скотовъдството 
и предпазването му отъ бо
лести. 

Б. Митевъ. Отъ таблиците 
които ни се четоха, 40% 
отъ добитъка е измрелъ по 
липса на фуражъ. Епедеми-
ите почти унищожили до
битъка. Развитието на епи
демиите се дължи на неве
жеството на населението, 
следов., за подигане масата 
твърде малко е направено. 

Отъ името на нашата гру
па правя следнето предло
жение за подобрение ското
въдството въ окръга: 

1) Да се предприеме уси
лена устна и печатна про
паганда за необходимостьта 
отъ подборъ въ жребците и 
разплодниците, както и зло-
вредностьта на разните бо
лести по побитъка, лекува
нето на болестите и техното 
премахване. 

2) Да се усили купуването 
на жребци, бикове и раз
плодници съ окръжни, дър
жавни и общински средства, 
като се има предъ видъ и 
дава преимущество на мес
тната искърска порода и а-
рабска, като най-устойчива 
на климатичните условия. 

3) Да се засили контро-
лата и приложението на за
кона за ветер. полиция и се 
приложатъ най-големиге 
строгости на закона при на-

Вместо всйко 10-о число 
този мвсецъ въхчшътъ ще 
излиза всйко 5-о и 10-о чи
сло, Настоящиятъ брой 9 из
лиза днесъ вместо на 30 
мин. мъсецъ. 
бр. 10—на.10 того вм. на 5 

11—на 14 „ 
12—на 17 „ 
1В—на 21 „ 
Н—на и „ 
15—на 28 „ 

Въ края на годината бро
евете ще се компенсирал,. 

Отъ Редакцията. 
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Стр. 2. Варненски Окр. Вестникъ Брой 9. 

саждане епидемиите по до
битъка. 

4) Отъ заграбените об
щински селски мери да се 
образуватъ общински сто
панства, отъ приходите на 
които да се построятъ об
щински обори, въ които да 
се отгледватъ общ. бици, 
жребци и разплодници, като 
се тури началото на общин
ски съвокупателни станции. 

5) Да се действува съ 
всички средства за построй
ката на хигиенич. обори отъ 
частните стопани. 

Председател ьтъ: Формули-
ратъ се 2 предложения : 1) 
да се вмени въ обязаность 
на Пост. Прие. при разглеж
дане бюджетите на общини
те да проверява дали еж. 
вписани суми, които да слу-
жатъ за фондъ за подобре
ние скотовъдството—чл. 18 
отъ Закона за подобрение 
скотовъдството; 2) да се 
вписватъ и суми за построя
ване специални общински о-
бори: 3) за проверката и 
направеното отъ Пост. Прие. 
да се докладва подробно въ 
идната сесия; 4) да се усили 
контрола за прилагане нака
зателните мерки, предви
дени въ чл. чл. 266, 267 и 
268 и др. отъ закона за са-
нитарно-ветеринар. полиция 
и 5) да се настои за засил
ване пропагандата между на
селението. 

А второто предложение е 
направено отстрана на кому
нистите, както го прочете 
г. Митевъ. 

Приеха се съ гласуване: 
1-то предложение изцъло и 
пунктове 2, 4 и 5 отъ 11-то 
предложение както се про
четоха. 

Решение 23: 
Изслушване доклада на ко

мисията по въпроса за ни-
шето земледел училище. 

Докладчикъ Д. Шиковъ: Из
браната отъ васъ комисия 
единодушно намира, че ка
зармата и местата около нея 
отговарятъ напълно . на ус
ловията, изисквани за едно 
нише земледел. училище. Спе
циалистите членове отъ ко
мисията ще дадатъ подробни 
обяснения 

Б. Митевъ: Казармата мо
же да служи и за други нуж
ди на окръга. Агрономътъ 
каза, че за место ще треб
ва да се отстъпятъ зеленчу
ковите градини и че за ин-
вентаръ ще бъдатъ необхо
дими празни места. 

Окр. лекаръ: За преобръ-
щане казармата въ училище 
е нуженъ единъ малъкъ ре-
монтъ и нема пречка въ хи
гиенично отношение. 

Окр. Нр*итектъ: За да се 
ремонтира казармата и дру
гите здания за училище ще 
съ. необходими около 150000 
лева. 

Нгрономътъ: СъвЪтътъ на 
Земледел. катедра намира, 
че 50,000 л. ще съ достатъч 
ни за цельта, като се сме-
таше, че за тая работа ще 
бъдатъ употребени курорт
ни здания. Ако искате и ку
рорта да запазите, и да има
те Земледел. училище, ще 
требватъ големи 'средства, 
още повече че инвентарътъ 
на Добришкото земледел. 
училище е разпръснатъ въ 
всичките земледел. училища 
въ България, и да се набави 
такъвъ е много трудно. Поч
вата отговаря. Градините 
тамъ ще бъдатъ запазени и 
даже по-добре отгледани. Не
обходими съ повече отъ 1 
милионъ лева. Другъ беше 
въпроса, ако се отпуснеха 
курортните здания. 

ПрЪдседатепьтм Въпросътъ 

е дали при средствата, съ 
които разполагаме, можемъ 
да направимъ това. 

Д. Шиковъ: Ако искренно 
мислимъ да дадемъ известна 
подготовка на работа, цель
та ни треба да е къде ще 
е по удобно за училище, а 
не къде има сгради. Земята 
която можемъ да отстъпимъ 
отъ стопанството, ще е до
статъчна за уч-щето. Цель
та ни е да откриемъ едно 
нише Земледел училище на 
по-економич. начала, гдето 
да се даватъ познания по 
земледелието, лозарството и 
пр. Мисля, че никой не би 
гласувалъ да се отстъпи ку
рорта и съ това да лишимъ 
окръга отъ единъ големъ 
приходъ Държавата нема 
да тури ръка на тия места, 
напротивъ: тя ще управлява 
това училище и местата му 
— чл. 15 и 16 отъ Закона 
за земледел. образование. 
Можемъ да решимъ по прин-
ципъ като м-вото на земле
дел. ще се произнесе окон
чателно чрезъ специалната 
комисия, която ще изпрати. 
Инвентарътъ на Добришкото 
Земледел. у-ще треба да ни 
се повърне, защото той е 
набавянъ съ средствата на 
окръга Настоявамъ на пред
ложението си: Държавата 
да отстъпи казармата за 
нише земледел. училище, а 
ние да отстъпимъ необхо 
димите за него земи. 

Б. Митевъ: И курорта мо
же да стои, и училище може 
да се открие. Казармата мо
же да се превърне на учи
лище, а за персонала "вре
менно можемъ да дадемъ 
едно здание отъ курорта. Не 
съмъ съгласенъ съ г. Шикова, 
че може да се открие земл 
училище безъ машини, ко
сачки, жетварки, вършачки 
и пр. и безъ живъ и мъртавъ 
инвентаръ, за който съ нуж
ни грамадни средства. Сле
дователно, при тия условия 
не можемъ да откриемъ учи
лището. Требва да си отне-
мемъ казармата, която е по
строена на наше место и да 
не допускаме да се разхища-
ватъ окр. имоти. 

П. Димитровъ: По открива
нето нише земледел. учили
ще сме единодушни. Предъ 
видъ скъпотията и че казар
мата, която е построена на 
окръжно место, може да 
служи за училище, требва 
да се погрижимъ да го от
криемъ съ възможность по-
малко средства, като минис
терството ни отстъпи казар
мата. За средствата можемъ 
да откриемъ фондъ. 

Т. ЯндрЪевъ: Казармата е 
удобна за училище, но тази 
година не можемъ го откри. 

Неоснователенъ е стра-
хътъ, че държавата щела да 
вземе училището, защото на
шата програма е за децан-
трализацията. Добре е една 
избрана комисия да отиде въ 
София и поиска измение за
кона за земледел. образова
ние въ смисъль училището 
да остане наше. 

Ю. Ивановъ: Радва ме, че 
всички съ за откриване нише 
земл. училище. Действително 
средствата на окръга не поз-
воляватъ сега да го отриемъ. 
Ако възприемемъ да го от
криемъ въ окр. стопанство, 
ще треба да се справимъ: 
какъ ще можемъ да вземемъ 
казармата и инвентаря на 
Добришкото училище. Защо 
този инвентаръ, набавянъ съ 
окръжните ни средства, е 
раздаденъ? 

Нгрономътъ: Инвентарътъ 
не можемъ го взе, защото 
споредъ нарежданията на за-

I кона, стана държавенъ. 

ПрЪдседатепьтъ: Споръ не
ма, но тази година не мо
жемъ го отри, защото треб
ва да направимъ постъпки 
казармата да ни се възвър
не. Другото ще върви посте
пенно 

Б. Митевъ: Както за ин
вентаря, така и за стопан
ството, тълкуванието отго
ре е: всичко, отстъпено за 
училището, става държавно. 
Съ фонда нищо не ще може 
да се направи. Дълги години 
не ще имаме необходимите 
машини и оръдия, безъ как
вито училището не ще може 
да съществува. 

}(р. Мирски: Съгласно чл. 
1 и 16 отъ закона за земл. 
образование можемъ да ре
шимъ да поискаме М-вото 
чрезъ специалната си коми
сия да се произнесе, следъ 
което ний окончателно да 
решимъ. Да възложимъ на 
Постян. К-сия да изиска ка
зармата и инвентаря на До
бришкото земл. училище, за
щото е окр. имотъ, набавянъ 
съ окр. средства. 

П. Яневъ: Съгласенъ съмъ 
съ г-нъ Мирски, но това да 
стане съ споразумение по 
въпроса за инвентаря. Бе
зусловно необходимо е от
криването на нише землед. 
училище. 

Д, Шиковъ: Като решимъ 
единодушно да ни се върне 
казармата за училище, ще 
се погрижимъ да набавимъ 
и средствата за него. За да 
взема държавата местата 
незаконно, виновници съ о-
ния окр. съвети, които на
времето ся премълчали. Спо
редъ закона за сервитутите 
стопанинъ на имота е този, 
който го владее 10 години, 
но ние ще намеримъ начинъ 
да си вземемъ казармата, 
както и инвентаря. 

Прие се, следъ прекраща-
ване дебатите и гласувано 
поотделно точка по точка 
предложението: 

1. Да се изтъкне предъ 
надлежното место нуждата 
отъ едно нише земледел. у-
чилище въ окръга. 

2. Да се иска отстъпване
то казармата до двореца, 
построена на окр. место, за 
превръщане на нише земл. 
училище. 

3. Да се иска при откри
ването това училище държа
вата да върне- и инвентаря, 
живъ и мъртавъ на Добриш
кото нише земл, у-ще. 

4. Да се сезира м-вото. на 
земледел. съ въпроса за на
значението на комисия, която 
да се произнесе съгл. чл. 16 
отъ закона за земледел. о-
бразование за пригодностьта 
на месото и сградите. 

5. Понеже по сведения и-
мало заведена преписка за 
ремонтиране и приспособле-
не и за друга цель, то да 
се направятъ телеграфич. по
стъпки до разрешение на 
въпроса да се спре въпроса 
за ремонта. 

6. За ускоряване изпълне
нието на горните решения 
да се назначи делегация отъ 
двама окр. съветници, която 
да отиде въ София и лично 
направи нужните ходатай
ства за благоприятното раз
решение на въпросите. 

Р%ши се; За членове на 
делегацията, която ще отиде. 
въ София да ходатайствува 
за изпълнение решението на 
окр. съветъ, изложено въ 
горните п. 1 до 6 вкл. из-
биратъ се окр. с-ци Юрданъ 
Ивановъ и Павелъ Димитровъ 
съ право на пътни и дневни 
пари съгласно закона. 

(Следва). 

печат. „Просвещение" 

Преписъ. 

Министерство на Земледелието и Държав. Имоти. 

з а п о в е д ь 
№ 547. 

Възъ основа чл. 38 отъ закона за подобрение на 
скотовъдството, заповедвамъ да се глоби съ (70) лева 
Андрей Стояновъ, бившъ кметъ на село Тестиджий, Те-
стиджийска община, Провадийска околия, Варненски о-
кръгъ, за гдето не е отдалъ на търгъ определената за 
скотовъдния фондъ общинска мера и не е внесълъ на 
оползотворение пъ Българската Земледелска Банка пред
видените суми въ редовния разходенъ бюджетъ за обра
зуването на скотовъдния фондъ презъ 1919 год. съ което 
е нарушилъ чл. чл. 18 и 19 отъ същия законъ, конста
тирано това съ актъ на 7ЛШ 1У19 год. отъ Провадий
ския земледелски^администраторъ. 

Събраната сума отъ глобата да се внесе съгласно 
чл.. 19 отъ закона за подобрение на скотовъдството, на 
оползотворение въ Българската Земледелска Банка, въ 
приходъ на общинския фонъ за подобрение на скотовъд
ството за сметка на Тестеджийската община. 

Изпълнението на настоящата заповедь възлагамъ 
на Господина Варненски Окр. Управитель. 

гр. София, 21 февруарий 1921 год. 
за Министръ (п.) К. Хитиловъ 

В я Р Н о: 
Началникъ на отделението: (п.) Ив. Тюлевъ 

Настоящата заповедь да се има за сведение отъ 
г. г. Общинските кметове въ окръга. 

Окр. Ветер. Лекарь: Д-ръ Тюлевъ 

Министерство 
на 

Земл- и Държ. Имоти 
Отд. Ветер. Скотов. 

№ 807 
отъ 9 февр. 1921 г. 

София. 

ОКРЪЖНО Преписъ 
До Г. Г. 

Оккръжните Управители, Г. Г. 
окръжните и околийски Ветер. 
лекари и фелдшерии Софийски 
старши градски Ветер лЪкарь 

за сведение. 

Въпреки ясното описание, направено въ чл. 259 
отъ закона за санитарно-ветеринарната служба и поли
ция, какви требва да бъдатъ и на какви условия требва 
да отговарятъ пазарите за добитъкъ, почти всички па
зари въ царството, споредъ донесенията на органите на 
Министерство, били въ плачевно и окаяно положение. Едни 
били въ центровете на градовете и селата, заедно съ 
другите пазари, други — не само че не били заградени, 
но представлявали локви, отъ мръсотии, калъ и пр. 

А фактъ неоспоримъ е, че пазарите за добитъкъ 
ся. огнища, отъ дето най-вече могатъ да се получатъ 
и разнасятъ заразителните болести по домашните жи
вотни. 

Ако това положение можеше да се търпи до преди 
войната, когато цените на домашните животни беха 
далечъ не такива като днешните и когато имахме изли-
шекъ, днесъ това е повече отъ престъпно. 

Следствие на горнето, поканвамъ Ви, г-не управи-
телю, да разпоредите потребното отъ страната Ви, щото 
най-късно до края на настъпващето лето всички пазари 
за добитъкъ въ поверения Ви окръгъ да бъдатъ наре
дени съгласно предписанието на горепоменатия членъ, 
иначе повереното ми Министерство ще бъде причудено 
да затвори всички ония, които не съ устроени така, 
както предписва законътъ за санитарно-ветеринарната 
полиция. 

за М-ра Гл. Секр. (п.) К. Хитиловъ 
Началникъ на отдел, (п.) Ив. Тюлевъ 

В -Ь Р Н О: 
Окр. Ветер. Лекарь: Д-ръ Тюлевъ. 

Настоящето окръжно № 807 да се има за сведе
ние и изпълнение отъ г. г. общинските кметове въ о-
кръга. 

Окр. Ветер. Лекарь: Д-ръ Тюлевъ 

ВАРНЕНСКО ОКРъЖНО ФИНАНСОВО УПРАВЛЕНИЕ. 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 1659 

гр. Варна, 5 Мартъ 1921 година. 
Понеже и третиятъ търгъ, произведенъ на 3 фе

вруарий т. г., за продажбата на 262 кгр. и 500 грама 
старъ бакъръ, не се утвърди отъ Г-на Министра на Фи
нансите по низка цена, то обявявамъ на интересующите 
се, че за продажбата на същия бакъръ ще се произведе 
търгъ по доброволно съгласие въ управлението ми на 
21 Мартъ т. г. въ 3 часа следъ обедъ. Конкурентътъ, съ 
когото се спазари бакъра, е длъженъ да остави депозитъ 
какъвто тържната комисия ще му определи въ деньтъ 
на търга. Никакви документи не се изискватъ. 

Всички разноски по произвеждането нд търга и 
общинското право 3% съ за сметка на купувача. 

Окр. Финан. Началникъ: А. Тодоровъ. 


